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NEW QUESTION: 1Which of the following is the MOST ACCURATE statement concerning the
volatility, of digital evidence?A. Digital evidence a more volatile than tangible evidence because
digital evidence is subject to claims of spoliation, whereas tangible evidence is not.B. Digital
evidence is more volatile than tangible evidence because digital data can be altered or
destroyed more easily than tangible informationC. The failure to preserve the integrity of
digital evidence will not affect its admissibility in a legal proceedingD. If the integrity of digital
evidence is violated It can be easily restored using widely available data restoration programs
Answer: C

NEW QUESTION: 2Which industry standard method does Cisco Unified Presence incorporate
for communicationbetween different IM clients?A. Jabber XMLB. Jabber XCPC. Jabber TLSD.
Jabber TCPAnswer: B

NEW QUESTION: 3Was ist der Zweck des gleitenden Preises oder des Standardpreises in der
Sicht Buchhaltung im Materialstamm? (Wähle zwei)A. Zur Anzeige des durchschnittlichen
Nettoverkaufspreises dieses Materials im letzten JahrB. Um statistische Informationen zu den
Kosten im Preisumfeld eines Kundenauftrags anzuzeigenC. Zum Ermitteln des Werts, der für
den Buchhaltungsbeleg beim Buchen des Warenausgangs verwendet wirdD. Definiert den
Wert, der beim Buchen der Forderungen für einen Kunden verwendet wird, der dieses Material
bestelltAnswer: B,C
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